

## Announcement on Postponing the Forum Date

April 28, 2020

### The Sixth International Forum on Linguistics and Chinese Education (IFOLCE-6)

As we do not know when the on-going pandemic COVID-19 will be over and after consultations with the IFOLCE-6 Planning Committee, the Organizing Committee decided to postpone the Sixth International Forum on Linguistics and Chinese Education (IFOLCE-6) originally planned for October 9-12, 2020 to be held at Stanford University to another time to be determined in 2021.

We are sorry that the current uncertainties have prevented us from carrying out the necessary planning activities for the October conference and want to thank our colleagues and scholars who have submitted their abstract proposals. All are welcome to submit, or resubmit, your proposals to the Organizing Committee once the new IFOLCE-6 call for papers is announced.

Take good care of yourself and family, and we look forward to seeing you at Stanford in 2021!

IFOLCE-6 Organizing Committee

### 更改论坛日期通知

#### 第六届语言学与汉语教学国际论坛

有鉴于冠状病毒疫情持续时间难以预测，经咨询 IFOLCE 组织委员会各校有关方面，第六届语言学与汉语教学国际论坛组委会 (IFOLCE-6) 决定将原定于 2020 年 10 月 9-12 日在斯坦福大学举行的论坛日期更改至 2021 年，具体日期决定后再另行通知。

由于目前种种无法逾越的不确定性，组委会不得不暂停一切论坛筹备工作，对此我们深表遗憾。同时我们对已提交论文摘要的同行表示衷心的感谢。欢迎所有学者(包括今年已提交摘要的学者)在收到 2021 年论坛通知后提交论文摘要。望各位专家学者以及家人多加保重，2021 年在美国加州斯坦福大学重聚！

IFOLCE-6 组委会

2020 年 4 月 28 日